

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED  
LIMITED C  
GATE/CP. 5/34  
2 December 1950  
BILINGUAL

---

CONTRACTING PARTIES  
Fifth Session

TERMINATION OF THE FIFTH SESSION

Note by the Executive Secretary

In order to enable the Secretariat to make administrative arrangements and also to enable members of delegations who are intending to leave Torquay at the end of the Fifth Session to confirm their travel arrangements, it would be desirable as soon as possible to agree upon a date for the end of the Session. It would appear feasible, having regard to the progress which has so far been made, to fix a date earlier than 22 December, 1950. This question is therefore being submitted for discussion at the next meeting of the Contracting Parties.

---

PARTIES CONTRACTANTES  
Cinquième Session

CLOTURE DE LA CINQUIÈME SESSION

Note du Secrétaire exécutif

Afin de permettre au Secrétariat de prendre les dispositions administratives nécessaires et aux membres des délégations qui ont l'intention de s'absenter de Torquay, de confirmer les arrangements faits en vue de leur départ, il y aurait intérêt à fixer au plus tôt la date de la clôture de la session. En raison de l'état l'avancement des travaux, il semble que la session pourrait se terminer avant le 22 décembre 1950. Cette question est en conséquence soumise pour examen aux Parties Contractantes à leur prochaine séance.